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Zápis z online zasedání ÚOK sekce koček ČSCH dne 12.5.2025  

 

Přítomni online: Martin Urban, Lena Venclíková, Zuzana Maršíčková, Martin Kabina, Jaroslav 

Pánek, Dagmar Soukenková, Vlastimil Šimek – člen ÚVV, člen pracovní komise pro výběr 

výstavního areálu pro Světovou výstavu koček 2027 

VPK: Jaroslav Kučera 

Kontrolní komise: Ivona Fléglová 

1) Zahájení – jednání zahájil M. Urban v 18.00 hod online 

2) Schválení programu jednání. Hlasování - 7 hlasů pro. Jednotlivé body zápisu souhlasí s body 

schváleného programu. 

3) Volba zapisovatele a ověřovatele zápisu – jako zapisovatelka byla zvolena L. Venclíková, 

ověřovatelem zápisu je ÚOK.  Hlasování - 7 hlasů pro 

4) Výběrové řízení WW 27 - na tento bod byl pozván člen komise MVDr. V. Šimek 

J. Pánek a D. Soukenková vznesli námitku, že areál PVA Letňany nesplňuje podmínky pro zařazení 

do výběrového řízení – cenu uvedl v eurech, pro služby existuje ceník pouze pro rok 2026 (dělá 

se vždy na rok dopředu) a ABF není vlastníkem areálu (na webu i ve výběrovém řízení potvrdili, 

že ABF je vlastník). J. Pánek, D. Soukenková i M. Kabina tvrdí, že jediný, kdo splňuje podmínky 

výběrového řízení je BVV. MVDr. Šimek vysvětluje, proč byly podmínky zadány takto a že areál 

PVA byl bez problémů účastníkem i jiných výběrových řízení vypsaných ČSCH. Po diskusi všech 

přítomných navrhuje M. Urban hlasování o tom, zda všechny 3 subjekty, které poslaly nabídku 

(BVV, PVA a Výstaviště Holešovice) mohou být účastníky výběrového řízení.                           

Hlasování 5 hlasů pro, 3 hlasy proti. 

5) VPK – Urban - rozšíření žákování o kategorii 1, aktualizace složení komise 

J. Kučera informoval ÚOK o rozšíření žákování M. Urbana na kategorii 1 a jako nového člena VPK 

navrhuje Lucii Pánkovou.                                                                                                                              

Hlasování: 7 pro 

6) GA – návrhy 

ÚOK probrala oficiálně zveřejněné návrhy pro GA FIFe a stanovisko SCHK ČSCH k nim. 

7)  Různé 

Jednání o SW plemenné knihy je z časových důvodů odloženo na příští zasedání, J. Pánek a D. 

Soukenková připomínají urgentnost tohoto bodu. 

M. Urban osloví na GA Předsednictvo FIFe (případně PR komisi) s dotazem na přípustnost 
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odchylky v barevném vyobrazení FIFe loga. 

R. Pánek zaslal prostřednictvím SO Olomouc dotaz, kdo je odpovědný za případné chyby na 

výstavě, zda zpracovatel nebo pořadatel výstavy – hlasování o odpovědi „Za administraci výstavy 

odpovídá pořadatel výstavy“.                                                                                                         

Hlasování: 7 pro 

D. Soukenková oznamuje, že se nebude účastnit výběrového řízení ani příprav WW 27. ÚOK bere 

její informaci na vědomí. 

M. Kabina informoval, že pro rychlý a nezávislý odhad zadal anonymizované nabídky BVV, PVA a 
Výstaviště Holešovice k porovnání a zhodnocení třem systémům AI (ChatGPT, Gemini a Copilot). 
Všechny tři vyhodnotily nabídku BVV jako nejvýhodnější. 
 

8) Závěr 

zasedání bylo ukončeno ve 21.00 hod.                     zapsala: L. Venclíková.   


